
Protokół Nr 60
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 19 listopada 2019r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 7 40. Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz
zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli Członkowie Zarządu oraz:

• Skarbnik Powiatu -Pani Edyta Drążkiewicz,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski ,

• Główny Specjalista w Wydz . Ol - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Przewodniczący Zarządu zaproponował następujący porządek obrad Zarządu:

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.
2. Podjęcie uchwał Zarządu w sprawach:

a) powołania Komisji Konkursowej do opiniowania ofert w otwartym
konkursie ofert "Realizacja zadania publicznego w zakresie
prowadzenia punktów nieodpłatnej pomocy prawnej, świadczenia

nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej na
terenie powiatu koneckiego w 2020 roku" oraz przyjęcia Regulaminu
Pracy Komisji Konkursowej,

b) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2019 rok,
3. Wnioski o realizację inwestycji drogowych w 2020 roku.
4. Sprawy różne.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zapytał, czy są uwagi lub
propozycje do przedłożonego porządku obrad.

W związku z tym, że uwag nie było w/w porządek obrad został przyjęty

w wersji przedstawionej przez Pana Starostę.

Ad.3
a) Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan Krzysztof

Stachera przedstawił projekt uchwały Zarządu w sprawie powołania

Komisji Konkursowej do opiniowania ofert w otwartym konkursie ofert
"Realizacja zadania publicznego w zakresie prowadzenia punktów

1



nieodpłatnej pomocy prawnej , świadczenia nieodpłatnego poradnictwa

obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie powiatu koneckiego
w 2020 roku" oraz przyjęcia Regulaminu Pracy Komisji Konkursowej.

Poinformował, że wydział zwrócił się do organizacj i pozarządowych

o wytypowanie kandydata do uczestnictwa w Komisji Konkursowej.

Kandydata nie wytypowano. Biorąc to pod uwagę zaproponował skład

osobowy Komisji oraz zapoznał Zarząd z przygotowanym Regulaminem
pracy Komisji.

Z-ca PrzewodniczącegoZarządu - Pan Wiesław Skowron zwrócił uwagę,

że w przyszłości należy rozważyć uwzględnienie Radcy Prawnego w stałym

składzie komisji konkursowych.

Innych uwag nie było .

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 132/2019 w przedmiotowej
sprawie,

b) Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiłaprojekt uchwały

Zarządu w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2019 rok.
Oznajmiła, że zmiany polegają na przesunięciach. planowanych kwot
pomiędzy paragrafami klasyfikacji budżetowej, w tym uwzględniono

środki na wyjazd zagraniczny Pana Starosty.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 133/2019 w przedmiotowej
sprawie,

Ad.3
Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich - Pan Stanisław

Mościński przedstawił zestawienie wniosków o realizację inwestycji drogowych

w 2020 roku. Poinformował, że wpłynęło łączne 68 wniosków. Szacunkowy koszt
wykonania dokumentacji dla proponowanych do realizacji zadań drogowych to
kwota ok. 42 mln zł. W przypadku decyzji o ich wykonaniu kwota ta może

wzrosnąć pięciokrotnie.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewiczpoinformowała, że do tej pory
praktyka była taka, że Zarząd przy podejmowaniu decyzji w kwestii realizacji
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zadań drogowych brał pod uwagę głównie wnioski złożone przez włodarzy gmin
z zadeklarowaną partycypacją w kosztach realizacji wskazanego zadania.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zaproponował, aby
zorganizować spotkanie z radnymi w celu zapoznania ich z ogromem
wnioskowanych do realizacji zadań drogowych oraz kosztów, jakie należałoby

ponieść na ich realizację .

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wisław Skowron zwrócił uwagę, że

w przypadku poddania wybranego wniosku procedurze związanej z uchwalaniem
budżetu należy wskazać źródło finansowania zadania.

Zarząd postanowił, że zorganizuje spotkanie z radnymi w celu
wypracowania wspólnego stanowiska dotyczącego wyboru zadań do realizacji.
Następnie wystąpi do Burmistrzów i Wójtów gmin z pytaniem o deklarację

współfinansowania wybranych zadań.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 820 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała: Monika Równicka
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Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik
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